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Σύρος 21-23 Σεπτεμβρίου 2005

Π ΡΟ ΓΡΑΜ Μ Α -
Η Μ ΕΡ Η Σ ΙΑ
Δ ΙΑ Τ Α Ξ Η

ΤΕΤΑ ΡΤΗ  21 -9 -2 00 5
Ά  ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕ
ΔΡΙΑΣΗ

17:00 Σύνοδος Προέδρων Ει
δικών Λογαριασμών

17:00 Δημήτριος Σκιαδάς, Ει
δικός Γραμ.Ευρωπαικής Ένω
σης και Κ.Π.Σ.
θέμα 1ο: “Τρόπος Διάθεσης 
Ποσού Δανείων της Γέφυ
ρας”
ΕισηγητήςΈυάγγελος Καπε- 
τανάκης, Αντιπρόεδρος Τ.Ε.Ι. 
Κρητης

θέμα 2ο: “Διαγωνισμοί Προ
μηθειών και Καθυστέρηση 
Πληρωμής των Προμηθευ
τών”

ΕισηγητηςιΠαύλος Καρακαλ- 
τσίδης, Αντιπρόεδρος Τ.Ε.Ι. 
θεσ/κης

19:00 Λήξη εργασιών Συνό
δου Προέδρων Ειδικών Λογα
ριασμών

21:00 Δείπνο-Το δείπνο θα 
παραθέσει ο Πρόεδρος του 
Τ.Ε.Ι Πειραιά

Π ΕΜ Π ΤΗ  22 -9 -2 00 5
Ά  ΠΡΩΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ

9:30 Τελετή Απονομής Τιμητι
κών Πλακετών στους αποχω- 
ρήσαντες Προέδρους και Α
ντιπροέδρους
10:00 Έναρξη εργασιών Συνό
δου Προέδρων των Τ.Ε.Ι.

Συμπεράσματα από τη Σύνοδο 
των Προέδρων των ΕΛΚΕ,

Δημήτριος Σκιαδάς, Ειδικός 
Γραμ Ευρωπαικής Ένωσης και 
Κ.Π.Σ.

Κωνσταντίνος Κάντζος, Αντι
πρόεδρος Τ.Ε.Ι Πειραιά
θέμα:” Νόμος:Ρύθμιση θεμά
των Ανώτατης Πανεπιστημια
κής και Τεχνολογικής Εκπαί- 
δευσης-Προοπτική-Τεχνολο- 
γικά” .
ΕισηγητέςιΠαναγιώτης Κικί- 
λιας, Πρόεδρος Τ.Ε.Ι. Πειραιά.
Στυλιανός Ιωαννίδης, Πρόε
δρος Τ.Ε.Ι. Θεσσαλονίκης

11:30 Διάλειμμα
12:00 θέμα 2ο: ’’Διασφάλιση 
της Ποιότητας στην Ανώτατη 
Εκπαίδευση”
ΕισηγητέςιΣτυλιανός Ιωαννί
δης ,Πρόεδρος Τ.Ε.Ι θεσαλλο- 
νίκης

Ιωάννης Κόκκορας,Πρόεδρος 
Τ.Ε.Ι. Λάρισας
θέμα 3ο: “ Σύστημα Επιλογής 
Υποψηφίων Φοιτητών για την 
Ανώτατη Εκπαίδευση”
ΕισηγητέςιΣτέργιος Γκανά- 
σιος ,Πρόεδρος Τ.Ε.Ι Δυτ.Μα- 
κεδονίας
Παναγιώτης Κικίλιας ,Πρόε
δρός Τ.Ε.Ι. Πειραιά
13:00 Λήξη εργασιών πρωι
νής συνεδρίασης
14:00 Γεύμα-Το γεύμα θα πα
ραθέσει ο Δήμαρχος Ερμου- 
πόλεως
Β ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕ
ΔΡΙΑΣΗ

17:30 Συνέχεια εργασιών Συ
νόδου Προέδρων των Τ.Ε.Ι.

θέμα 1ο: “ Ο ρόλος των Περι

φερειακών Τεχνολογικών Εκ
παιδευτικών Ιδρυμάτων στην 
Ανάπτυξη της Χώρας.”
Εισηγητής: Γρηγόρης Γκίκας 
,Πρόεδρος Τ.Ε.Ι. Ηπείρου
θέμα 2ο: “ Οικονομικά θέμα- 
τα-Χρηματοδότηση”

Εισηγητές: Δημήτριος Νίνος, 
Πρόεδρος Τ.Ε.Ι Αθήνας

Κοσμάς Κούρουμπας ,Πρόε
δρος Τ.Ε.Ι. Χαλκίδας

θέμα 3ο: “ Πιστοποίηση Ερευ
νητικών Εργαστηρίων στα 
Τ.Ε.Ι”

Εισηγητής:Κωνσταντίνος Κά
ντζος ,Αντιπρόεδρος Τ.Ε.Ι Πει
ραιά

19:30 Λήξη πρώτης ημέρας 
εργασιών Συνόδου Προέδρων 
των Τ.Ε.Ι.

21:30 Δείπνο -Το δείπνο θα 
παραθέσει ο Γενικός Γραμ. 
Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου

Ά  ΠΡΩΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ

10:00 Συζήτηση θεμάτων της 
Ημερήσιας Διάταξης παρουσί
α της πολιτικής ηγεσίας Υ- 
ΠΕΠΘ. Συμπεράσματα-Προτά- 
σεις
11:30 Διάλειμμα

12:00 Δημόσια Συνεδρίαση

Προσέλευση Μελών Συνόδου 
και λοιπών επισήμων προσκε
κλημένων.

Επίσημη Πανηγυρική Τελετή 
Συνόδου (θέατρο Απόλλων).
Ανακοίνωση Συμπερασμάτων 
-Προτάσεων

14:00 Γεύμα-Το γεύμα θα πα
ραθέσει ο Νομάρχης Κυκλάδων

Δελτίου
Τύπου

Η 1η Σύνοδος Προέδρων ΤΕΙ (ακα
δημαϊκού έτους 2005-2006) που συ
νήλθε στη Σύρο από 21-23 Σεπτεμ
βρίου, συζήτησε τα παρακάτω θέμα
τα και κατέληξε στις εξής αποφά
σεις:

1. Η Σύνοδος θεωρεί ότι το Νομο
σχέδιο για τα ΤΕΙ που ψηφίστηκε από 
τη Βουλή επιλύει σημαντικά θέματα 
της Ανώτατης Τεχνολογικής Εκπαί
δευσης, ανοίγει την προοπτική και 
συμβάλει στην ακαδημαϊκή ολοκλή
ρωση των Ιδρυμάτων.

2. Η Σύνοδος διαπιστώνει την ανά
γκη αλλαγής του συστήματος πρό
σβασης των υποψηφίων στην Τριτο
βάθμια Εκπαίδευση και προτείνει:

- Αποσύνδεση των εισαγωγικών ε 
ξετάσεων απΰ τις απολυτήριες εξε 
τάσεις του Ενιαίου Λυκείου.

- Διεξαγωγή πανελλαδικών εισα
γωγικών εξετάσεων, υπΰ τον έλεγχο 
του ΥΠΕΠΘ, προκειμένου να διασφα
λιστεί το αδιάβλητο, μετά την απο
φοίτηση των υποψηφίων απΰ το Λύ
κειο, σε περιορισμένο αριθμό μαθη
μάτων με ειδικό συντελεστή βαρύτη
τας ανά μάθημα.

Επιπλέον:
■ Να συνυπολογίζεται ο βαθμός ε 

πίδοσης των μαθητών στο Λύκειο 
στο γενικό βαθμό πρόσβασης στην 
τριτοβάθμια εκπαίδευση

■ Να περιοριστούν οι επιλογές των 
υποψηφίων σε τμήματα του αυτού 
γνωστικού αντικειμένου

■ Να γίνεται σεβαστή η άποψη των 
Πανεπιστημίων και ΤΕΙ αναφορικά με 
τον αριθμό των εισακτέων

■ Να υπάρχει ενεργός συμμετοχή 
των Ιδρυμάτων στον προσδιορισμό 
των γνωστικών αντικειμένων.

3. Τάσσεται υπέρ της αξιολόγησης 
των Ιδρυμάτων της Ανώτατης Εκπαί
δευσης η οποία διαπιστώνει και δια-
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Ο κ. Νίνος και ο κ. Μπρατάκος ίύνοδο

Τι είπε
ο κ. Ταλιαδούρος 
στη Ζύνοδο 
Προέδρων

σφαλίζει την ποιότητα των Ιδρυμάτων 
της Ανώτατης Εκπαίδευσης. Κατά 
την εφαρμογή του νόμου θα πρέπει 
να λαμβάνονται υπόψη οι παρακάτω 
αρχές.

■ Να μη θίγει την ακαδημαϊκή αυτο
νομία των ιδρυμάτων.

■ Να είναι αντικειμενική, λαμβάνο- 
ντας, ωστόσο, υπόψη τις ιδιαιτερότη
τες του κάθε τμήματος.

■ Να εντάσσεται σε ολοκληρωμένο 
μακροπρόθεσμο και προσαρμοσμένο 
στις διεθνείς εξελίξεις σχέδιο στρα
τηγικής ανάπτυξης της Ανώτατης Εκ
παίδευσης στην Ελλάδα.

■ Να αντιμετωπίζεται ως μέσο πα
ρακολούθησης της εξέλιξης των 
τμημάτων και των Ιδρυμάτων, εντοπι
σμού και θεραπείας των αδυναμιών 
τους και όχι ως μέσο επιβολής μέ
τρων.

■ Να συνοδευτεί απΰ την απαραίτη
τη χρηματοδότηση των Ιδρυμάτων.

Σε αυτό το πλαίσιο, υπογραμμίστη
κε η σημασία της εσωτερικής αξιολό
γησης {αυτοαξιολόγησης) του κάθε 
τμήματος, ως «πυρήνας» της αξιολό
γησης, διαδικασία η οποία θα ακο
λουθείται απΰ εξωτερική αξιολόγη
ση, υπό αυστηρές ακαδημαϊκές προ
ϋποθέσεις.

4. Τονίστηκε ο σημαντικός ρόλος

που διαδραματίζουν τα περιφερειακά 
Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα στην 
ανάπτυξη της χώρας καθώς και στην 
άμβλυνση των περιφερειακών ανισο
τήτων μεταξύ κέντρου και περιφέ
ρειας. Αποφασίστηκε να ζητηθεί από 
το ΥΠΕΠΘ ανακατανομή του αριθμού 
των εισακτέων στα ΤΕΙ προς όφελος 
των περιφερειακών Ιδρυμάτων.

5. Η Σύνοδος επανέρχεται στο πά
γιο αίτημα προς το ΥΠΕΠΘ για την ά
μεση έκδοση των ΠΔ που θα επιλύ
ουν το πρόβλημα των επαγγελματι
κών δικαιωμάτων των αποφοίτων ό
λων των ειδικοτήτων που εκκρεμούν.

6. Όσον αφορά τα οικονομικά θέ
ματα θα πρέπει να δοθεί γενναία οι
κονομική ενίσχυση στα ΤΕΙ τόσο σε 
επίπεδο Τακτικού Προϋπολογισμού 
ύσο και Δημοσίων Επενδύσεων, 
προκειμένου να καλύψουν τις ανά
γκες τους και να τους δοθεί η δυνα
τότητα να ανταποκριθούν πλήρως 
στο ρόλο και την αποστολή τους ως 
Ιδρυμάτων Ανώτατης Εκπαίδευσης. 
Παρύτι έγινε ουσιαστική προσπά
θεια, με την έκτακτη επιχορήγηση , 
προς την κατεύθυνση αυτή υπάρχει 
ακόμα μεγάλη απόσταση στη χρημα
τοδότηση μεταξύ Πανεπιστημίων 
και ΤΕΙ. Θα πρέπει στον προϋπολο
γισμό του έτους 2005-2006 να προ- 
βλεφθούν πιστώσεις για τα ΤΕΙ ση
μαντικά αυξημένες. ■

Ο υφυπουργός Παιδείας Σπύρος 
Ταλιαδούρος, μιλώντας στη διάρ
κεια των εργασιών της 1ης Συνό
δου των Προέδρων ΤΕΙ, σημείωσε 
ότι τα Τεχνολογικά Ιδρύματα από 
το 1983 που ιδρύθηκαν μέχρι και 
σήμερα δεν έχουν κατορθώσει να 
τύχουν τη μέριμνα της πολιτείας 
και την κοινωνική καταξίωση που 
τους αρμόζει.

Και οι λόγοι που οδήγησαν σε 
αυτό , είπε, είναι οι εξής:

Πρώτον η ελλιπής χρημα
τοδότηση των Τεχνολογι
κών Ιδρυμάτων.
Δεύτερον η μη ολοκλήρω
ση της ακαδημαϊκής φυσιο
γνωμίας των Ιδρυμάτων.
Τρίτον η έλλειψη επαγγελ
ματικών δικαιωμάτων σε 
43 ειδικότητες.

Ο κ. Ταλιαδούρος τόνισε ότι 
τους τελευταίους 18 μήνες γίνε
ται συστηματική προσπάθεια προ
κειμένου να αντιμετωπιστούν τα 
παραπάνω θέματα και αναφέρθη
κε στα μέτρα που έχουν ληφθεί:

Συγκεκριμένα ανέφερε:
Α. Με την αύξηση της χρηματο

δότησης, το 2004 ο προϋπολογι
σμός των Ιδρυμάτων ήταν 90 ε- 
κατ. ευρώ και με πρόσθετες επι
χορηγήσεις έφθασε τα 125 εκατ. 
ευρώ .

Συνολικά δηλαδή μέσα σε ένα 
χρόνο είχαμε αύξηση της τάξεως 
του 39%.

Β. Το Πρόγραμμα Δημοσίων Ε
πενδύσεων σε σύγκριση με πέρσι 
αυξήθηκε κατά 40%

Γ. Στους 18 μήνες έχουν δη-

μιουργηθεί νέες ειδικότητες και 
νέα προγράμματα σπουδών προ
κειμένου το περιεχόμενο της πα
ρεχόμενης εκπαίδευσης των Ι
δρυμάτων να είναι πιο ελκυστικό 
για τους φοιτητές.

Δ. Με το Νόμο που ψηφίστηκε α
πό τη Βουλή προωθείται η Ακαδη
μαϊκή ολοκλήρωση των Ιδρυμά
των.

Ε. Μέσα σε ένα χρόνο εγκρίθη- 
καν με πιστώσεις 800 θέσεις μο
νίμου προσωπικού ενώ δημιουρ- 
γούνται επιπλέον 600 με τον προ- 
αναφερθέν Νόμο. Στο ίδιο διάστη
μα προκηρύχθηκαν 311 θέσεις 
μονίμου εκπαιδευτικού προσωπι
κού, περίπου όσες είχαν προκη
ρυχθεί στη διάρκεια της προηγού
μενης τετραετίας.

ΣΤ. Στο ίδιο χρονικό διάστημα ε- 
γκρίθηκαν 400 κοινά ερευνητικά 
προγράμματα «Αρχιμήδης» και 32 
κοινά μεταπτυχιακά προγράμματα 
με Πανεπιστήμια.

Ζ. Σε ότι αφορά στα επαγγελμα
τικά δικαιώματα, ο υφυπουργός ε 
νημέρωσε, ότι ήδη έχει συγκροτη
θεί επιστημονική επιτροπή στο 
πλαίσιο του ΕΣΥΠ προκειμένου τα 
σχέδια των Προεδρικών Διαταγ
μάτων που θα προετοιμαστούν, να 
υποβληθούν για γνωμοδότηση στο 
ΣΑΤΕ και στη συνέχεια να υποβλη
θούν για επεξεργασία στο Συμ
βούλιο της Επικράτειας.

Ο κ. Ταλιαδούρος καταλήγοντας 
επεσήμανε ότι με «συγκροτημέ
νες κινήσεις προχωρούμε στην α
ναβάθμιση των Τεχνολογικών Ι
δρυμάτων πιστεύοντας ότι ο ρό
λος τους στην Εκπαίδευση και την 
Παιδεία γενικότερα είναι ιδιαίτε
ρα σημαντικός». ■Ο κ. Νίνος εισηγητής στη ίύνοδο επι των Οικονορικών των ΤΕΙ
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